
Tilbagemelding på arbejdet i rådene 

 

Hermed en tilbagemelding fra seniorrådet på mødet med rådene, borgmester og viceborgmester. 

Jeg deltog som formand for seniorrådet. 

Det var et godt initiativ at samle os til dette møde og selve mødet var rigtig godt og bar præg af engagerede 

mennesker som brænder for sagen. 

Derfor vil der efter vores mening være rigtig meget som administration og politikerne kan bruge ved at have 

en tæt dialog med rådene. 

Rådene kan komme med visionære ting, til inspiration og vi kan forholde os til de politiske dagsordener, 

kommende planer og nye politikker og være et nyttigt bindeled til politiker og administration. 

Det er vigtigt at vi i forhold til høringer kommer ind på et tilpas tidligt tidspunkt. 

Det er vigtigt at vi bliver opdateret og at vi bliver tilbudt sekretærhjælp og her er vi i seniorrådet meget 

glade for vores sekretærhjælp. Det giver god mening at seniorrådet hører under ÆSU. 

Vi har en god og konstruktiv dialog med vores udvalg. En styrkelse af vores dialog med udvalget kunne være 

at tage på inspirerende besøg sammen, f.eks. besøg på plejecentre og sundhedscentre og fælles temadage. 

Seniorrådet hører mest under ældre- og sundhed, men der er også andre områder som kultur, fritid, trafik, 

bolig og byplan som er vigtig for +60 årige. 

Rigtig meget sundhedsforebyggelse ligger i disse forskellige områder.  

Det er vigtigt at vi fremover holder møder sammen, på tværs af sektorerne. Måske kan disse udvides med 

flere end formændene. 

Vi mener at en tilgængelig arbejdsform er en forudsætning for at arbejdet i rådene bliver godt. 

Det behøver ikke at være et problem at vi arbejder forskelligt i rådene. 

Det er vigtigt at vi kommunikerer på en for alle forståelig måde og respekterer hinanden. 

Seniorrådet vil gerne medvirke til at fremme tanker og ideer om en god kommune. 

 

På seniorrådets vegne 

Johnny Petersen 

 


